
 

 
Zápis ze 6. jednání ZO Bory 27.2.2023 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Luděk Večeřa, Aleš Vávra, Viliš Petr, 
Filipová Jitka, Dostál Jan, Ing. Fňukalová Charvátová Petra, Vávra Pavel, Ing. Zmeškal Pavel, 
Vala Marian, Kotačka Ladislav 
 
Omluveni: Březka J., Mgr. Zikmund P., Ing. Jahodová E. 
Neomluveni:  
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/6 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Kotačka Ladislav, Vala Marian 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/6 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Kotačku L. a Valu M. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání. 
 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Rozpočtové opatření č. 2/2023 
5. Celoroční činnost 
6. Schválení auditu 
7. Projednání inventury 
8. Směna pozemků s Krajem Vysočina 
9. Smlouva EG.D 
10. Projektová dokumentace cyklostezky 
11. Podání žádostí o dotace 
12. Žádosti 
13. Různé 
14. Závěr 

 
 



 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/6 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
4. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

Starostka vysvětlila jednotlivé položky RO č. 2/2023 ve výši 241.420, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 4/6 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 2/2023 ve výši 241.420, - Kč. 
Příloha č. 1 – RO č. 2/2023 
 
5. CČ ZO ČSOP Bory 

Starostka: dotace na celoroční činnost pro ZO ČSOP Bory na rok 2023 ve výši 17.000, - 
Kč. 
a) Schválení částky  

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/6 ZO: ZO schválilo dotaci ve výši 17.000, - na celoroční činnost pro CČ 
                                    ZO ČSOP Bory. 
 

b) Schválení smlouvy o dotaci na CČ pro ZO ČSOP Bory 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/6 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 3/2023 o poskytnutí dotace na  
                                    celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
                                    územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

c) Schválení smlouvy o dotaci na CČ pro Charitu ZR 
Starostka: částka 5.000, - Kč byla schválena na minulém jednání ZO. 
 

Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5c/6 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 2/2023 o poskytnutí dotace na  
                                    celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
                                    územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 
 
 



 

6. Schválení auditu 
Starostka: audit proběhl 13.2.2023 a nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Zprávu o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Bory jste dostali do e-mailů.  

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/6 ZO: ZO schválilo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory za 
                                  rok 2022. 
 
7. Projednání inventury 

Starostka: nebyly zjištěny žádné rozdíly mezi stavem účetním a skutečným. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/6 ZO: ZO schválilo Inventarizační zprávu za rok 2022. 

 
 
8. Směna pozemků s Krajem Vysočina 
Starostka: Jedná se o směnu pozemků podél hlavní silnice v HB III/36049. Aby byly podmínky 
dotace na vybudování chodníků řádně zadministrovány, musí být pozemky pod nimi v majetku 
obce. Proti tomu částečně měníme pozemky v silnici před Jakubcovými, čp:120 s Krajem 
Vysočina (obci zůstává větší výměra pozemků). Záměr byl zveřejněn na úředních deskách od 
7.2. do 23.2.2023. Dostali jste i návrh smlouvy o směně pozemků.  
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8/6 ZO: ZO schválilo směnu nemovitého majetku:  
Obec Bory nabude: p. č. 1140/6 o výměře 201 m2, 

        p. č. 1140/7 o výměře 3 m2, 
        p. č. 1140/8 o výměře 194 m2, 
        p. č. 1140/9 o výměře 78 m2, 

všechny druh pozemku ostatní plocha, k. ú Dolní Bory, oddělené GP č. 402-50963/2022 z p. 
č. 1140/1, k. ú Dolní Bory a  

        p. č. 1420/11 o výměře 248 m2, 
        p. č. 1420 12 o výměře 16 m2, 
        p. č. 1420/13 o výměře 609 m2, 

všechny druh pozemku ostatní plocha, k. ú Horní Bory, oddělené GP č. 380-51227/2022 z p. 
č. 1420, k. ú Horní Bory  
za p. č. 1209/17 o výměře 229 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú Horní Bory, oddělený 
GP č. 380-51227/2022 z p. č. 1209/4, k. ú Horní Bory. 
 
 
 
 
 
 



 

9. Smlouva EG.D 
Starostka: jedná se o přípojku elektrické energie u xxx. Smlouvu jsme již schvalovali, ale došlo 
k převodu jedné z dotčených parcel do vlastnictví obce Bory, proto je smlouva o tuto parcelu 
upravena-jedná se o p. č. 1216/11, k. ú HB.  
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9/6 ZO: ZO schválilo uzavření Smlouvy č.: NM-001040022746/007-VMRE o 
                                  smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. 
 
 
10. Projektová dokumentace cyklostezky 
Starostka: jedná se o část Bory – Vídeň. Vídeň a VM požádáme každá obec Kraj Vysočina o 
dotaci na projekt, která je 50 %. Podat se musí během března/dubna. Projektová dokumentace 
by měla být dokončená na podzim, tak abychom zvládli podat žádosti o dotace v zimě a příští 
rok mohli stavět. Cenová nabídka od VIPA project, s.r.o. na zpracování projektové 
dokumentace na cyklostezku ve výši 319.440, - Kč včetně DPH. 
Abychom obdrželi dotace z Kraje, musí se letos vyřídit stavební povolení. Cyklostezka povede 
po obecních pozemcích. Z Borů dojedeme do Vídně, tam se přejede přes silnici a pojede se 
k přehradě. Potom podél řeky, přes kterou bude vybudována lávka, která musí být stavěna tak, 
aby odolala stoleté vodě. V Mostištištích se dojede k obchodu, tam se přejede přes silnici a 
napojí se na cyklostezku která už vede do VM. 
Večeřa L.: a ví to už Zemas, že se tam bude cyklostezka budovat? 
Vala M.: jednat by se s nimi mělo. Podle mě jim to stačí oznámit. Cesty tam vedly historicky, 
Zemas je používá i když jsou zaorané a tyto cesty by neměli být součástí pachtovní smlouvy. 
Vávra A.: také je potřeba domluvit se Zemasem vybudování místa pro přejezd techniky. 
Viliš P.: jak to bude s údržbou? 
Starostka: v zimě se to asi udržovat nebude. Není nutné tam ani budovat osvětlení. Dobře se 
Zemasem to projednám. Hlasujeme tedy o souhlasu s cenovou nabídkou na vypracování 
projektové dokumentace. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10/6 ZO: ZO schválilo vypracování projektové dokumentace cyklostezky Bory- 
                                    Velké Meziříčí od firmy VIPA project, s.r.o. ve výši 319.440, - Kč včetně 
                                    DPH. 

 
 
11. Podání žádostí o dotace 

Starostka: u větších dotací jsme v minulosti spolupracovali s ND Agenturou ze Zlína. Vede 
ji pan Náplava. Jejich úspěšnost v jednotlivých žádostech je velká. Co jsme s nimi zatím 
podávali, to jsme dostali, např. sportovní zázemí. Jako odměnu si berou 5 % z přiznané 
dotace.  

 



 

a) Kulturní dům 
Na rekonstrukci KD se náklady mohou vyšplhat až k 80 milionům Kč by byla provize 
astronomická. Dali nám nabídku na maximální výši provize 1,5 miliónů Kč. U rekonstrukce 
se budeme pohybovat v tak vysokých částkách, že bych s nimi ráda spolupracovala. Jsou 
osvědčení. Máme s nimi dobrou zkušenost.  
Viliš P.: vysoká provize, je to pro ně motivace, budou se snažit, aby to klaplo. 
Vala M.: na dotaci jsme závislí, z vlastních peněz to neuděláme. 
Ing. Pipek J.:  není na co čekat, dotace skončí, to je otázka času. 
Starostka: hlasujeme o souhlasu, že poradenskou a konzultační činnost na akci rekonstrukce 
KD zajistí na základě firma ND Agentura s.r.o. 
 

 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11a/6 ZO: ZO schválilo Smlouvu o poradenské a konzultační činnosti. 
 

b) FVE 
      Starostka: fotovoltaika na budově OÚ a ČOV. Už jsme to tady několikrát řešili. Mám nějaké 
      nabídky, někoho poptával i Petr Viliš. Odložila bych tento bod na další jednání až budeme  
      mít všechny slíbené nabídky.  
 
 
12. Žádosti 

a) xxx koupě části p. č. 1105/14 o výměře 86 m2. Pozemek je již roky užíván jako 
předzahrádka. Dále by chtěl odkoupit ještě jednu část tohoto pozemku jako vjezd na 
jeho pozemek, výměra cca 25 m2. Jedná se o zveřejnění záměru.  

 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0    Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12a/6 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na prodej části p. č. 1105/14 o výměře 
                                      cca 86 m2 a 25 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB. 
 

b) Záchranná stanice a ekocentrum Pasíčka-žádost o příspěvek 
Starostka: zařízení zajišťuje odchyt zraněných volně žijících živočichů, převzetí, veterinární 
ošetření a následné vypuštění do volné přírody. Požadují 5.000, - Kč pro zajištění základního 
provozu a chodu stanice. 
Kotačka L.: jak přijdou na tu částku? Kdyby napsali jakoukoli výši příspěvku, ale hned pět tisíc. 
Starostka: kdo souhlasí s příspěvkem 5000,- Kč na činnost záchranné stanice Pasíčka? 
 
Hlasování:  
Pro: 0    Proti: 10  Zdržel se: Viliš P., Ing. Fňukalová P. 
Usnesení č. 12b/6 ZO: ZO neschválilo příspěvek ve výši 5.000, - Kč pro Záchranou stanici a 
                                      ekocentrum Pasíčka. 
 



 

13. Různé 
Starostka: 

a) hydrant u sportovního zázemí 
    původně nebyl v plánu, ale hasiči ho tam chtějí. Máme tady nabídku od dodavatele za cca 70 
    tisíc Kč za nadzemní hydrant. A podzemní hydrant vyjde do 30 tisíc Kč.  
Večeřa L.: objednej podzemní hydrant. 
 
b) povrch parketu 
    původní plán byl po celé ploše parketu betonová dlažba. Podium bude mít 7x7 metrů, tak 
    bych nechala povrch parketu o této velikosti leštěný beton a okolo to ohraničit betonovou 
    dlažbou. 
 
Viliš P.: nebylo by tam potřeba ještě jedno osvětlení naproti Inochovskýmu? Ale umístit nějak 
tak, aby jim osvětlení nevadilo. 
Starostka: na elektriku se přijedou podívat z Rekostavu, tak to můžeme pořešit.  
 
c) lanové oplocení 
    podél běžecké trati má být lanové oplocení. V rozpočtu jsou navrženy ocelové sloupky 10x10 
cm, které půjdou vyndávat. Měly by být od sebe po dvou metrech. Hranatý nebo kulatý a jaký 
materiál? Stylstav navrhuje pozink, pak by byla varianta z nerezu. Z čeho to vlastně chceme, 
aby to dobře vypadalo a bylo to funkční? 
Vala M.: proč to bude vyndavací po celé délce? Stačilo by jen pro vjezdy. Určil bych pro vjezd 
dvě místa a zbytek by byl na pevno. 
Večeřa L.: udělal bych vyndavací všechny nikdy nevíš, kdy je budeš potřebovat vyndat.  
Ing. Pipek J.:  má to fungovat jako zábrana, aby tam při závodech nevbíhali diváci. 
Starostka: Dobře pořešíme to během kontrolního dne. 
 
Starostka: příští ZO by bylo 30.3.2023. 
 
Viliš P.: řešili jsme koupi indukční desky do KD. Neměla by se koupit už teď, aby ji mohli 
sportovci použít na zabíjačce? Je možné ji koupit za 1.000, - až 1.200, - Kč.  
Vala M.: a máš na to hrnec?  
Viliš P.: tak koupíš i hrnec.  
Starostka: zítra jedu do Brna, po něčem se podívám. 
 
Kotačka L.: kdy se bude rozhodovat o příspěvcích z FMP, máme tam žádost. 
Starostka: do zítřejší půlnoci se mohou ještě podávat žádosti, takže na dalším jednání ZO. 
 
Večeřa L.: před kostelem v DB parkují stále auta, nemělo by se to nějak omezit? Dát tam třeba 
značku zákaz parkování? Nebo třeba parkování pouze v době konání mše? Parkuje tam místní 
občan, který tam neustále nechává nepořádek. Jsou tam vajgly, láhve…. 
Vala M.: je potřeba mu domluvit. Pozvat ho sem na úřad, je plnoletý, zodpovídá za své chování. 
 
 



 

15. Závěr 
 

Starostka ukončila jednání ZO ve 21.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
 Kotačka Ladislav  ________________________________ 
 
 
 Vala Marian   ________________________________  

 
 
 
  
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


